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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Tomko: 
Kto má vlastne na starosti infotabule mesta. Ja som si ich prešiel všetky pomaly, no sú 
v strašnom stave, keď tam nalepíte nejaký nový plagát, tak splynie s tými plagátmi, ktoré tam 
boli nalepené možno od roku 2013. Nedá sa to nejakým spôsobom očistiť, alebo prelepiť, aby 
tam tá informácia, reklama, keď sa dačo deje v meste, žeby to bolo aj výrazné, žeby to niekto 
aj zbadal. Tak prakticky to nie je vôbec vidieť, keď sa tam nalepí nejaký plagát, lebo sú tam 
staré plagáty, prelepujú sa plagáty na plagáty a prakticky je to vôbec neprehľadné. Choďte sa 
pozrieť na sídlisko Sever, tam som našiel plagát ešte z roku 2012, takže neviem, čo tam 
hľadá.  
 
PhDr. Čižmár: 
Infotabule sú čistené pracovníkmi mestského aktivačného strediska, ale vzhľadom na to, čo si 
uviedol, tak požiadam vedúceho oddelenia, aby zabezpečil očistu prostredníctvom svojich 
pracovníkov, dokonalú očistu. Výlepných plôch si mal na mysli  pravdepodobne, výlepné 
plochy. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


